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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA KUNRATICE 

Úřad Městské části Praha Kunratice, K Libuši 7/10, Praha 4 - Kunratice 

ZÁPIS 

ze zasedání Finančního výboru ze dne 8.4.2024 od 18.00 hod. 

 

Přítomni: pan Petr Mozola, pan Pavel Číhala, Ing. Karel Fíla, M.Sc., Ing. Jana 

Maršálková, Mgr. Eva Svobodová, Ing. Kateřina Talichová 

Omluveni:      Ing. Jan Kovář 

Hosté: Ing. Lenka Alinčová  

Zapisovatel:  Ing. Vomáčková Blanka  

 

Program 

I.   Změny rozpočtu č. 3. a 4., rozhodnutí ZHMP k investičním dotacím MŠ, ZŠ 

II.  Úprava rozpočtu č. 2., uvolnění vlastních zdrojů do rezerv 

III. Návrh úprav rozpočtu přesunem z rezerv pro nové potřeby 

IV. Ostatní náměty-dotazy členů  

 

 

Jednání finančního výboru (dále FV) zahájil předseda Petr Mozola, konstatoval, že FV je 

usnášeníschopný a seznámil s programem. Podklad byl všem předem doručen. Vzhledem 

k tomu, že obsahem jednání jsou rozpočtová opatření, požádal o podání informací a komentáře 

ing. Alinčovou. 

 

I Změny rozpočtu č. 3. a 4., rozhodnutí ZHMP: 

 

1. Změna rozpočtu č. 3., zvýšení o investiční dotaci HMP 10 000,0 tis. Kč z rezervy pro 

městské části rozpočtu HMP 2024 na pokračování Rekonstrukce MŠ Kunratice 

- Ing. Alinčová rekapitulovala, že ZHMP usnesením č. 12/25 ze dne 21. 3. 2024 schválilo 

rozdělení investiční rezervy pro městské části v celkové výši 500,0 mil. Kč. Z toho připadlo na 

velké MČ 291 000,0 tis. Kč a 209 000,0 tis. Kč na MČ 23-57. Pro nás činí dotace 10 000,0 tis. 

Kč, Rekonstrukce MŠ pokračuje. 

Připomínky nebyly vzneseny, FV vzal návrh na vědomí.  

 

2. Změna rozpočtu č. 4., zapojení nevyčerpaných dotací poskytnutých z rozpočtu HMP 

roku 2023 a předešlých let a ponechaných k čerpání na stejný účel v roce 2024, celkem 

31 242,2 tis. Kč  

- Ing. Alinčová informovala o výsledku projednávání finančního vypořádání za rok 2023.  

Žádali jsme o ponechání nedočerpaných dotací, žádosti bylo unesením ZHMP č. 12/26 ze dne 

21. 3. 2024 vyhověno. Celkem je nám ponecháno 31 242 156,64 Kč. Jedná se o část z dotace 

10 000,0 tis. Kč roku 2023 na Rekonstrukci MŠ, z předchozích let přecházející dotace na 

tělocvičnu ZŠ a malý podíl dotace na rekonstrukce komunikací. Prostředky minulých let jsou 

do rozpočtu zapojeny a všechny akce pokračují.  

Připomínky nebyly vzneseny, FV vzal návrh na vědomí.  
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II Úprava rozpočtu č. 2., uvolnění vlastních zdrojů 31 028,8 tis. Kč, přesun do rezerv 

rozpočtu: 

- Ing. Alinčová vysvětlila uvolnění vlastních zdrojů. Do doby projednání žádostí o ponechání 

nečerpaných dotací a rozhodnutí ZHMP, jsme k tomu, aby akce mohly pokračovat od začátku 

roku, museli mít ve schváleném rozpočtu zahrnuty naše zdroje. Rozhodnutím ZHMP, že dotace 

můžeme čerpat a rozpočtovým opatřením, už jsou prostředky dotací ve výdajích staveb MŠ a 

ZŠ zahrnuty.   

Proto je možno uvolnit 31 028,8 tis. Kč našich zdrojů, které tak vytvářejí rezervu rozpočtu.  

Připomínky nebyly vzneseny, FV vzal návrh na vědomí.  

 

 

III Návrh úprav rozpočtu přesunem z rezerv pro nové potřeby: 

Předseda Petr Mozola uvedl předložení návrhu na zařazení nových investičních akcí do 

rozpočtu a spolu s ing. Alinčovou podrobně komentovali jednotlivé body.  

 

1. Úprava rozpočtu č. 3., přesun 3 200,0 tis Kč na Oprava-rekonstrukce zpomalovacích 

prahů před restaurací „Lokál“ a v křižovatkách K Verneráku x Sobolákova a 

K Verneráku x Ploučnická 

- Ulice K Verneráku prošla rekonstrukcí v r. 2008. Rekonstrukci včetně projektové 

dokumentace (PD) provádělo hl. m. Praha (HMP). Součástí rekonstrukce byla i výstavba 

kanalizace. Zpomalovací prahy byly nainstalovány v průběhu rekonstrukce na základě projektu 

jako i další opatření ke zklidnění dopravy. V současné době, kdy je potřeba provést velkou 

opravu zpomalovacích pruhů, je na místě návrh výměny kostek za asfalt. Je to dražší varianta, 

ale již finančně únosná. Předpoklad ceny je 3 200,0 tis. Kč.  

Po diskuzi FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ návrh schválit. 

 

2. Úprava rozpočtu č. 4., přesun 2 000,0 tis. Kč na Rekonstrukci Kostelního náměstí 

- S ohledem na priority HMP nelze předpokládat, že by v dohledné době přistoupilo 

k rekonstrukci Kostelního náměstí, které je součástí stavebního povolení na akci „Rekonstrukce 

Volarská, K Betáni, Golčova“. Kostelní náměstí má platné stavební povolení k rekonstrukci, 

ale projekt je velmi zastaralý. Požádali jsme HMP o delimitaci PD na etapu Kostelní náměstí. 

Dokumentaci bude potřeba upravit a požádat o změnu stavby před dokončením. Předpoklad 

ceny 2 000,0 tis. Kč.  

Po diskuzi FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ návrh schválit. 

 

3. Úprava rozpočtu č. 5., přesun 9 000,0 tis. Kč na Rekonstrukci komunikací Ratajova a 

Odboje 

- Na tuto akci má MČ stavební povolení, ale v rozpočtu na r. 2024 prostředky nejsou zařazeny 

s ohledem na prioritní akce. Nyní lze rekonstrukci, kterou naplánovala „Komise pro výběr 

komunikací vhodných k prioritní rekonstrukci“ již v r. 2016, realizovat. Předpoklad ceny je  

9 000,0 tis. Kč. 

Po diskuzi FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ návrh schválit. 

 

4. Úprava rozpočtu č. 6., přesun 900,0 tis. Kč na Rekonstrukci kotelny v budově radnice 

- Předpoklad rekonstrukce kotelny budovy radnice byl 1 200,0 tis. Kč a takto je zahrnuta v 

rozpočtu. Následně bylo zjištěno, že sanace kotelny bude nákladnější, protože je potřeba 

vyměnit vyhnilé dveře, obklady, udělat nové omítky a nové vnější úpravy proti zatékání. Dle 

již známého výkazu výměr a ceny PD je potřeba na celou akci vyčlenit 2 100,0 tis. Kč, tedy 

navýšit rozpočet na rekonstrukci o 900,0 tis. Kč.  

Po diskuzi FV vyjádřil doporučení zastupitelstvu MČ návrh schválit. 
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5. Informativní návrh úpravy rozpočtu – přesun z rezerv na Odstranění vlhkosti v čp. 24 

v Golčově ulici  

-Celá západní strana při ulici Golčova v čp. 24 (knihovna, klub seniorů, dětská skupina, skauti) 

je mokrá a bují na ní plísně, které mohou být karcinogenní. S ohledem na způsob využití objektu 

je velmi důležité jej zbavit vlhkosti. Předpokládá se injektáž. Odhadovaná cena dle 

internetových nabídek je 650,0 tis. Kč. Částka je orientační, protože čekáme na nabídku 

injektáže včetně podříznutí stěny. Návrh bude předložen ZMČ až po upřesnění ceny. 

Připomínky nebyly vzneseny, FV vzal návrh na vědomí. 

 

6. Informativní návrh úpravy rozpočtu – přesun z rezerv na Likvidaci dřevěného objektu 

v prostoru při radnici a pořízení náhradního objektu (Řešení objektu a okolní plochy za 

radnicí při ul. Ještědská) 

- Na pozemku za radnicí je umístěn starý nekolaudovaný objekt-dřevák. Jedná se o bývalou 

výrobní halu spol. ARTIS. Střecha objektu pokrytá dehtovým papírem je děravá a shnilá stejně 

jako boky objektu. Objekt slouží jako skladový prostor radnice. Je potřeba jej zbourat a nahradit 

novými skladovými prostory, např. 2 plechové garáže. Předpokládaná cena je v současné době 

předmětem zjišťování. Návrh bude předložen ZMČ až po upřesnění ceny. 

Po proběhlé diskuzi FV vzal návrh na vědomí. 

  

 

IV. Ostatní náměty-dotazy členů  

Předseda poté vyzval, zda jsou nějaké dotazy, nebyly vzneseny.  

 

Po závěrečné diskusi předseda pan Petr Mozola jednání ukončil, poděkoval účastníkům. 

 

 

 

 

Petr Mozola 

předseda finančního výboru 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Blanka Vomáčková                                   

 


